



KIDANE YEMANE &lt;kidane.yemane74@gmail.com&gt;

## If Jesus Christ were alive today, then President Zelensky would be Judas! He changes the Ukrainian Orthodox generals like His pants!!!

1 Nachricht

KIDANE YEMANE &lt;kidane.yemane74@gmail.com&gt;

5. Februar 2024 um 14:39

An: BBB <bbb@um.dk>, Jon Clarke <jon@theolivepress.es>, KHALAFM@unhcr.org, Kontakt@zeit.de, Leserservice Berliner Verlag <leserservice@berlinerverlag.com>, News <news@connexionfrance.com>, SUDKH@unhcr.org, advertise@dailypakistan.com.pk, amalango1@gmail.com, anna.agebjorn@thelocal.com, anneje@um.dk, araya.rebecca@gmail.com, ats@ats-group.net, barrosbebiano@yahoo.com, ben@francetoday.com, bmda@menara.ma, businessnews@chicagotribune.com, cad@noticiasdenavarra.com, catalin.alistari@business-review.eu, cavuto@foxnews.com, chamcom@cc.lu, contact@lasodav.sn, contact@selectps.com, contact@proshareng.com, custserv@nationalpost.com, desk@breakingnews.ie, ebr.magazine@gmail.com, edda.probst@soeder.de, editor@dutchnews.nl, editor@sloveniatimes.com, erst@erst.dk, feedback@businesstimes.co.zw, gdpr.pet@eu.spectrumbrands.com, general@arabnews.com, george.moise@business-review.eu, hatimelias67@gmail.com, helpdesk@businesslive.co.za, iman.atabani.58@gmail.com, info@post.ch, info@dailypakistan.com.pk, info@ifpnews.com, info@stern.de, info@die-norddeutsche.de, info@businessworldng.com, info@rttv.ru, info@allafrica.com, info@chambers.lt, info@sloveniatimes.com, info@news.belgium.be, info@bild.de, katherine@thedanielislandnews.com, klawer@um.dk, Kooperation@belmedia.ch, letters@theaustralian.com.au, letters@washpost.com, letters@suntimes.com, marketing@championethiopia.com, mosnfat.sd@hotmail.com, news@abccolumbia.com, news@ctv.ca, news@kyivpost.com, newswatch@bbc.co.uk, nytnews@nytimes.com, openforum@denverpost.com, post@patentstyret.no, post@pragerzeitung.cz, postmottak@smk.dep.no, postmottak@fin.dep.no, rcabello@indecopi.gob.pe, redaccionweb@ambito.com.ar, redaktion@sueddeutsche.de, rubrica.lettere@repubblica.it, sales@finanzen.net, service@nzz.ch, spiegel@spiegel.de, supplierinvoice@business-sweden.se, support@businessdaynigeria.zendesk.com, team@businessinsider.co.za, tellus@thetimes.co.za, tina.flem@ntb.no, tips@nypost.com, verlag@holderstock-media.de, verlag@wmggruppe.de, voicers@nydailynews.com, wsjcontact@wsj.com, rostelecom@rt.ru, pr@rt.ru, info@amcham.com.al, alqi.kociko@albaniandailynews.com, contact@algeriainvest.com, dg-onda@onda.dz, h.bouzidi@onda.dz, Pablo.MAZARRASA-RODRIGUEZ@eeas.europa.eu, abipco@ab.gov.ag, ricki.camacho@ab.gov.ag, info@abdbank.com, int@aipa.am, armpat@aipa.am, secretariat@petekamutner.am, info@3ecpa.com, kamil.valiyev@dentons.com, gdo@bna.gov.bh, gdnnews@gdnmedia.bh, oped.tbs@gmail.com, reporting@thedailystar.net, tajdin@thedailystar.net, fexpress68@gmail.com, info@pressoffice.gov.bz, info@belizetourismboard.org, aballoeugene@yahoo.fr, info@finances.bj, RR-BEN@imf.org, rmeyer@royalgazette.com, info@bernews.com, commercelapaz@state.gov, enquiries@chandrawatpartners.com, knowhowbih@ebrd.com, publicrelations@bb.org.bw, bbfrancistown@bb.org.bw, commissioner@bvifsc.vg, bvifinance@webershandwick.com, amsolega@yahoo.fr, office.burkinafaso@unido.org, giz-burkina@giz.de, info@opengovpartnership.org, Dinah.mcdougall@trade.gov, lisa.foss@trade.gov, Isabel.valenzuela@trade.gov, Marcelo.orellana@trade.gov, Macarena.marin@trade.gov, lbresky@inapi.cl, inapi@inapi.cl, david@ticotimes.net, info@unem.edu, info@unem.edu.pl, info@buridaci.com, assistdg@buridaci.com, giz-coteivoire@giz.de, joerg.maxin@giz.de, office.cotedivoire@unido.org, news@dominicanewsonline.com, registrarofcompanies@dominica.gov.dm, cipoclerk@dominica.gov.dm, hassan\_daher2000@hotmail.fr, odda260416@gmail.com, diriehdris@yahoo.fr, artem.kovalev@hilti.com, ZarateSC@state.gov, TinajeroSV@state.gov, MeitznerBJ@state.gov, info@just.ee, anuj@feedspot.com, info@advapay.eu, news@fijilive.com, editor@islandsbusiness.com, manager@fijichamber.com, info@businesswire.com, ohebga@worldbank.org, gabonalert@worldbank.org, info@giepa.gm, colleyabdoulie@yahoo.com, info@moj.gov.gm, jcuellar@georgia.org, info@modernghana.com, info@businessghana.com, Office.Accra@trade.gov, business.licensing@gibraltar.gov.gi, info@gibraltarbc.com, info@gibraltarchamberofcommerce.com, gbnnews@spiceisle.com, isha.abraham@gov.gd, hkaamon@yahoo.fr, info@apngbc.org.au, giz-sierra-leone@giz.de, filipeguilhermel@hotmail.com, ysantos@ecowas.int, RR-GNB@imf.org, haitiantimes99@gmail.com, Amb.washington@diplomatie.ht, acastro@hondurasnews.com, businessconference@charltonmediamail.com, news@am730.com.hk, corporatesub@scmp.com, info@hhex.com.hk, letters@jordannews.jo, info@visitjordan.com, director.g@nl.gov.jo, nl@nl.gov.jo, enaam.mutawe@nl.gov.jo, editor@jordantimes.com, nickywatson@caymannewsservice.com, cicbd@gov.ky, angela.piercy@gov.ky, donna.bush@gov.ky, aliya.dunstan@gov.ky, editor@cambodiadaily.com, hello@kiripost.com, info@ibccambodia.com, eugenebapdom@yahoo.fr, giz-kamerun@giz.de, inter@patent.kg, kanc@adilet.gov.kz, kazakhstan-wipo@adilet.gov.kz, info@astanatimes.com, giz-kasachstan@giz.de, contact@leinonen.kz, info@airmes.pro, office@thekatzgroup.com, BrazzavillePolEcon@state.gov, emmanuel.beaudet@hilti.com, ministerecart@gmail.com, moyamajoe@gmail.com, giz-kongo-rdc@giz.de, jarallah@arabtimesonline.com, circulation@kuwaittimes.com, La\_oso\_rep@jica.go.jp, webmastervientiane@state.gov, infolaos@usaid.gov, pasts@km.gov.lv, pasts@lrpv.gov.lv, Monrovia-Commerce@state.gov, SheriffAM@state.gov, kamaraif@state.gov, Info@thenewdawnliberia.com, Editor@libya-businessnews.com, s\_zaptia@hotmail.com, admin@macaubusiness.com, jreis@macaubusiness.com, Advertise@freemalaysiatoday.com, brian@thestar.com.my, estherng@thestar.com.my, sgchris@thestar.com.my, jagdev@thestar.com.my, business@1500help.mv, info@mbb.org.mt, onenews@onenews.com.mt, pcocks@mediatoday.com.mt, info@businessmauritius.org, comd@govmu.org, ct-contact@uptevia.com, editor@monacolife.net, Advertising@monacolife.net, dg.inicc@tv cabo.co.mz, jermaine@namibian.com.na, newsdesk@thebrief.com.na, info@nepalcopyright.gov.np, updawadi@hotmail.com, info@nepalpress.com, giz-

niger@giz.de, giz-nordmazedonien@giz.de, info@ominvest.net, contact@fm.gov.om, hana.almaani@ominvest.net, Timothy.Cannon@trade.gov, Jeane.Zuniga@trade.gov, Diana.Lozano@trade.gov, info@pngbusinessnews.com, diego.troche@intergest.com, info.paraguay@intergest.com, admin@businessnews.com.ph, online@bworldonline.com, apostila@justice.gov.md, giz-ruanda@giz.de, rliroga@gmail.com, Customerservices@solomonstar.com.sb, jamalanga@gmail.com, pro@pacra.org.zm, w.banda@pacra.org.zm, info@mpe.gov.ws, frontdesk@outlooknewspapers.com, silvia.rossi.ubm@pa.sm, mu\_falcon\_insurance\_administration@pwc.com, Laptopscheme@gov.sc, info@gov.kn, Advertise@sknews.com, office@investstkitts.kn, stluciatimes@gmail.com, accounts@stluciatimes.com, kencod72@yahoo.com, kenneth.codrington@gov.sr, info.bie2021@gmail.com, surinameBusinessInfo@state.gov, akmal.olimshoev85@mail.ru, dushanbe@ecovis.com, news.contact@oecd.org, support@tz.nationmedia.com, ceo@cosota.go.tz, info@cosota.go.tz, cosotatanzania@gmail.com, matangi@matangitonga.to, info@nztbc.org.nz, news@dailypost.vu, byosef@vanuatu.gov.vu, reception@vcci.com.vu, financemail@bahamas.gov.bs, mofgeneral@bahamas.gov.bs, minagriculturemarine@bahamas.gov.bs, info@meidastouch.com, tips@cnn.com, NBCNewsMediaRelations@nbcuni.com, news.tips@abc.com, webdesk@france24.com, telespectateurs@arte.tv

Dear Ukrainian people,

Very often I try to put myself in your shoes, but my intuition rejects the attempt every time because there are too many inconsistencies in your country. As you yourselves know, the trade in body organs and surrogate mothers is legal in your Ukraine, whereas it is illegal elsewhere in the world. At this point alone I get stuck, because I lack the strength for this understanding, and thus I do not manage to build up any empathy for your way of thinking. As I have followed the business of these two scandalous methods of selling embryos and body organs, I seem to lack the Catholic, Protestant and atheist toughness to ignore your true reality without touching it. These are the Nazi methods that have found a way to firstly prolong your health at the expense of your own lifespan, and secondly these hypocritical Christians are using your plight to provide your wives (surrogate mothers) for their homosexual and paedophile children's needs. Your wives will never know what happened to the child you conceived in your womb for 9 months. From what I have gathered, this business has even become an assembly line labour. I assumed that people would always protect their women and children first. However, your country is being strongly supported by the EU and the USA so that you are treated like the breeding pigs of your inclination.

Actually, your president Selenskyj should have known these legal atrocities from the Nazi doctors' experimental period, because the Nazis used them on his people and Jewish religion because they did not consider them equal human beings. One of the worst diseases of the oppressed race is Stockholm Syndrome. To briefly explain this mental illness to you, it can happen to any person, religion or race who has been at the mercy of their abuser over a long period of time, and over time builds up a relationship with them that is scientifically inexplicable, but which goes so far as to completely forget the abuse and torture afterwards, and the fascinating thing about it is that even the liberator fights with all his might because he wants to protect his abuser. The Swedes have given this phenomenon the name "Stockholm syndrome", but it has existed for thousands of years. The simplest example is American slavery with the Negroes and their Uncle Toms. It is the same with the Jews, who were deliberately neglected by the paedophile Vatican during the Second World War, although it was informed at an early stage and even backed the Nazis. For this I have two examples of personalities affected by the Stockholm syndrome disease who seek their revenge in the wrong nations, President Selensky and Prime Minister Netanyahu.

One of Netanyahu's supporters recently said that the Hamas attack is the cause, and the effect is the burnt bodies. This is where our opinions differ, because the cause is usually much earlier. The effect is always escalation, not death. Benjamin Netanyahu pretends to know nothing about the Hamas attack planned for 7 October 2023, but the German President Steinmeier was apparently better informed before his elite secret service, which is why he had to pay an urgent visit to President Biden and his CIA chief a day or two beforehand. That was no coincidence, they were all informed, and they certainly did not intend to de-escalate so that the effect would not take place. That is why I am sure that Prime Minister Netanyahu is lying, because the opportunity came at the right time for him to consolidate his power through the war.

With you dear Ukrainians, however, it is a completely different matter, because you Orthodox have accepted a Jew into your country and treat them like your brothers and sisters. Of course I understand the money worries and the economic development. But do I have to sell my women, body organs and soul just so that I can feel like a European? On the other hand, I can understand not living under a dictatorial leadership. In this case, your weakness lies in negotiating with the West, because at the moment you have sold your soul to the devil and are knowingly sacrificing your health, women and children just so that you can belong to the Europeans. If anyone should know best about these negotiations on the scandalous trade in embryos and body organs, it is the Jew President Selenskyj, who belongs to a religion that is a minority in your country Ukraine, but closely cooperates with the paedophile Vatican and the West, which is greedy for your embryos and body organs, and sells you Orthodox to the West, while he wants to accustom you to their customs. Recently I thought about who is currently waging the wars against Russia and Palestine with the help of the paedophile Vatican. The answer is the Jews.

But then I thought, the Ukrainians are not Jews after all, they are mainly Orthodox. So what makes me think that the war against Russia is being waged by the Jews? Because your current President Selensky, as a Jewish Ukrainian, is changing the Orthodox generals like his pants. I wonder if the loyalty of these hard-working generals is no longer important, or why the exchange with your President Zelensky takes place so often? Why doesn't Vitali Klitschko replace your allegedly cocaine-consuming incumbent President Selensky, who shares your Orthodox faith and

understands your Christmas and Easter rituals, as a Jew who doesn't care as long as you submit to the Vatican? Presumably His motives are selfish, because as a Jew He would have won the war against President Putin, making history in His Hollywood visions, while you Orthodox were just His slaves who had to dance to His tune. In no war have I seen so many firings of the most important and loyal generals as your Jewish president does with his Orthodox employees. If your Jesus existed today, then your current President Selensky would be Judas!!!

If you as Ukrainians want to win the war, then you need Vitali Klitschko, who himself is a fighter and Orthodox, and thus the end of the Ukrainian war will remain under your own Orthodox religion, and in no way be counted as a pride of the Israelites. Perhaps you should start thinking more long-term, because after all it's about the pride of the Ukrainians, and not about that of the Jews. Do you really believe that the war against the Palestinians is a coincidence? My intuition tells me that the cause lies with the paedophile Vatican, which is also good friends with the German President Steinmeier, which is why he, as a European, was informed much faster, even before the CIA chief and President Biden.

Before you contemptuously ignore my words, I ask you to think about whether He recognises any logic in them. I know for many people such notions are unbelievable. However, the actions of Adolf Hitler were also unbelievable, and his Nazis were even favoured over the Jews by the paedophile Vatican. Now that it is about racism against the Negroes, the paedophile Vatican wants to use anti-Semitism to divert attention from racism against other races. Why now, of all times, because there is a new messenger of God who is an Eritrean and belongs to the first religion that took place 3100 to 2600 BC and was founded by his hereditary ancestor Ptah. People have always waged wars for religious beliefs, but in reality it is mostly for another form of power.

Sincerely yours

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcpthk>

## **Wenn Heute Jesus Christus leben würde, dann wäre Präsident Selenskyj der Judas! Er tauscht die ukrainische Orthodoxen Generäle aus, wie Seine Unterhosen!!**

Sehr geehrte ukrainische Bevölkerung,

sehr oft versuche ich mich in Eurer Lage zu versetzen, jedoch lehnt meine Intuition jedes Mal den Versuch ab, weil es in Euerm Land zu viele Unstimmigkeiten gibt. Wie Ihr selbst wisst, ist der Handel mit der Körperorgane und Leihmüttern in Eurerer Ukraine Legal, während er sonst weltweit illegal ist. Alleine an dieser Stelle bleibe ich hängen, weil mir die Kraft für dieses Verständnis fehlt, und dadurch schaffe ich es keineswegs eine Empathie für Eurer Denkweise aufzubauen. Sowie ich das Geschäftsbusiness dieser beiden skandalösen Vertriebsmethoden der Embryonen und Körperorgane verfolgt habe, fehlt mir scheinbar die katholische, evangelische, und atheistische Härte, um berührungslos Eure wahre Realität zu ignorieren. Das sind die Nazi Methoden, die dadurch einen Weg gefunden haben, erstens auf Eurer Gesundheit und Kosten Ihr eigener Lebensdauer zu verlängern, und zweitens benutzen diese scheinheiligen Christen Eure Notlage, um Eure Frauen (Leihmüttern) für Ihre Homosexuellen und Pädophilen Kinder's Bedürfnisse zu decken. Eure Frauen werden nie erfahren, was aus dem Kind geworden ist, die Sie 9 Monate in Ihrem Bauch gezeugt haben. Wie ich mich informiert habe, ist aus diesem Geschäft sogar ein Fließbandarbeit geworden. Dabei nahm ich an, dass die Menschen immer zuerst Ihre Frauen und Kinder schützen. Euer Land wird jedoch von der EU und USA kräftig unterstützt, damit man Euch wie die Zuchtschweine Ihrer Neigung behandelt.

Eigentlich hätte Euer Präsident Selenskyj diese legale Gräueltaten aus der Nazi Doktoren Experimentierzeit kennen müssen, denn die Nazis haben sie bei Seinem Volk und jüdischen Religion angewendet, weil Sie Sie als keine gleichberechtigte Menschen betrachteten. Eines der schlimmsten Krankheit der erdrückten Rasse ist der Stockholmsyndrom. Um Euch diese psychische Krankheit kurz zu erklären, kann Sie jedem Menschen, Religion, und Rasse passieren, die über einer längeren Zeit eines Abhängigkeitsverhältnisses zu Ihrem Übeltäter ausgeliefert war, und mit der Zeit eine beziehungsähnliches Verhältnis zu Ihm aufbaut, die wissenschaftlich unerklärbar ist, die jedoch soweit sogar geht, dass Sie hinterher den Missbrauch und Folter komplett vergisst, und das faszinierende daran ist, dass sogar den Befreier mit aller Härte bekämpft, weil Sie Ihren Übeltäter beschützen will. Die Schweden haben dieses Phänomen zwar den Namen „Stockholmsyndrom“ gegeben, allerdings hat es schon seit Jahrtausende existiert. Das einfachste Beispiel ist die amerikanische Sklaverei mit den Negern, und dazugehörige Onkel Toms. Das gleiche ist es mit den Juden, die im Zweiten Weltkrieg vorsätzlich von dem pädophilen Vatikan vernachlässigt wurden, obwohl er frühzeitig informiert war, und sogar den Nazis den Rücken stärkte. Hierfür habe ich zwei Beispiel Persönlichkeiten, die von dem Stockholmsyndrom Krankheit betroffen sind, und Ihre Rache in die falsche Völker suchen, Präsident Selenskyj und Premierminister Netanyahu.

Einer von Netanyahu's Anhänger sagte vor kurzem, dass der Angriff der Hamas die Ursache ist, und die Wirkung die verbrannten Leichen. Genau da unterscheiden sich unsere Meinungen, denn die Ursache liegt meistens viel früher. Die Wirkung ist immer die Eskalation, und keinesfalls der Tod. Benjamin Netanyahu gibt vor nichts von dem 7. Oktober 2023 geplanten Angriff der Hamas zu wissen, allerdings war der deutsche Bundespräsident Steinmeier scheinbar vor Seinem Elite Geheimdienst besser informiert, weshalb Er ein oder zwei Tage zuvor dringlichst den Präsident Biden und Seinen CIA Chef besuchen musste. Das war kein Zufall, sondern Sie waren alle informiert, und Sie haben keinesfalls vorgehabt zu de-eskalieren damit die Wirkung keineswegs stattfindet. Darum bin ich mir sicher, dass der Premierminister Netanyahu lügt, weil Ihm die Gelegenheit zur richtigen Zeit kam, um durch den Krieg Seine Macht zu festigen.

Bei Euch liebe Ukrainer jedoch ist es eine ganz andere Nummer, weil Ihr Orthodoxen einen Juden in Eurem Land aufgenommen habt, und Sie behandelt, wie Eure Brüdern und Schwestern. Selbstverständlich habe ich ein Verständnis für die Geldsorgen und die wirtschaftliche Entwicklung. Muss ich jedoch dafür meine Frauen, Körperorgane, und Seele verkaufen, nur damit ich mich als ein Europäer fühlen kann? Andererseits habe ich wiederum ein Verständnis dafür, unter keiner diktatorischen Führung zu leben. In diesem Fall liegt Eure Schwäche in der Verhandlung mit dem Westen, denn aktuell habt Ihr Eure Seele an den Teufel verkauft, und opfert wohlwissend Eure Gesundheit, Frauen, und Kindern, nur damit Ihr der Europäer angehört. Wenn jemand am Besten über dieser Verhandlungen zu der skandalösen Handel mit Embryonen und Körperorgane Bescheid wissen müsste, ist der Jude Präsident Selenskyj, der einer Religion angehört, die in Eurem Land Ukraine zu der Minderheit angehört, jedoch eng mit dem pädophilen Vatikan und der nach Eurer Embryonen und Körperorgane gierender Westen zusammenarbeitet, und Euch Orthodoxen an den Westen verkauft, während Er Euch Ihren Sitten angewöhnen will. Vor kurzem habe ich mir Gedanken gemacht, wer aktuell mit der Hilfe des pädophilen Vatikans die Kriege gegen Russland und Palästina führt. Die Antwort darauf sind die Juden.

Dann dachte ich jedoch, die Ukrainer sind doch keine Juden, sondern hauptsächlich Orthodoxen. Also wie komme ich darauf, dass der Krieg gegen Russland von den Juden geführt wird? Weil Euer aktueller Präsident Selenskyj als ein jüdischer Ukrainer, die orthodoxen Generäle, wie Seine Unterhosen austauscht. Ich frage mich, ob die Loyalität dieser fleissigen Generäle keine Bedeutung mehr hat, oder warum der Austausch bei Eurem Präsident Selenskyj so oft stattfindet? Warum ersetzt Vitali Klitschko nicht Euern angeblich Kokain konsumierenden amtierenden Präsident Selenskyj, der Eure Orthodoxen Glauben teilt, und Verständnis für Eure Weihnachten und Ostern Rituale hat, als ein Jude, dem es egal ist, Hauptsache Ihr ordnet Euch dem Vatikan unter? Vermutlich sind Seine Motive selbstsüchtig, denn als ein Jude hätte Er den Krieg gegen Präsident Putin gewonnen, und geht damit in Seiner Hollywood Visionen Geschichte ein, während Ihr Orthodoxen nur Seine Sklaven wart, die nach Seiner Pfeife tanzen mussten. In keinem Krieg habe ich so viele Feuerungen der wichtigsten und loyalsten Generäle gesehen, wie das Euer jüdischer Präsident mit seiner Orthodoxen Angestellte macht. Wenn Euer Jesus heute existieren würde, dann wäre Eurer amtierender Präsident Selenskyj der Judas!!!

Wenn Ihr als Ukrainer den Krieg gewinnen wollt, dann braucht Ihr den Vitali Klitschko, der selbst ein Kämpfer und Orthodoxe ist, und somit bleibt das Ende des Ukraine Krieges unter Eurer eigenen orthodoxen Religion, und keinesfalls als ein Stolz der Israeliten angezählt wird. Vielleicht solltet Ihr anfangen langfristiger zu denken, denn immerhin geht's es um den Stolz der Ukrainer, und keinesfalls um das der Juden. Glaubt Ihr tatsächlich, dass der Krieg gegen die Palästinenser ein Zufall ist? Meine Intuition sagt mir, dass die Ursache bei dem pädophilen Vatikan liegt, der ebenfalls mit den Bundespräsidenten Steinmeier gut befreundet ist, weshalb Er als ein Europäer viel schneller informiert war, sogar vor der CIA Chef und Präsident Biden.

Bevor Ihr verachtend meine Worte ignoriert, bitte ich Euch Gedanken darüber zu machen, ob Er eine Logik daran erkennt. Ich weiss, für viele Menschen sind solche Vorstellungen unglaublich. Jedoch waren die Taten von Adolf Hitler auch unglaublich, und Seine Nazis wurden sogar vom pädophilen Vatikan noch vor den Juden bevorzugt. Jetzt wo es, um den Rassismus gegen die Neger geht, da will der pädophilen Vatikan mit dem Antisemitismus vom Rassismus gegen anderer Rassen ablenken. Warum ausgerechnet jetzt, weil es einen neuen Gottesgesandten gibt, der ein Eritreer ist, und der ersten Religion angehört, die 3100 bis 2600 vor Christus stattgefunden hat, und von seinem erblichen vorfahren Ptah gegründet wurde. Die Menschen haben schon immer, wenn den religiösen Glauben Kriege geführt, wobei es in Wirklichkeit jedoch meistens um einer anderen Form von Macht geht.

Mit freundlichen Grüßen

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>